
AGENDEREN BESPREEKPUNT COMMISSIE RUIMTE 
   
 

Registratienummer : 
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De commissie Ruimte in vergadering bijeen d.d. 14 januari 2020 
 
 
 

Onderwerp: Kaderstelling raad nieuw afvalbeleid 
 

Reden om onderwerp op agenda te plaatsen: 
 
- beeldvorming heeft al lang geleden plaatsgevonden,  
- er ligt een rekenkamerrapport met duidelijke aanbevelingen,  
- de raad heeft via een werkbezoek kennis genomen van ‘het nieuwe inzamelen’,  
- door het uitblijven van nieuw beleid neemt het aantal kilo’s restafval per inwoner niet af, 
- de landelijke doelstelling van 100 kilogram restafval wordt in 2020 niet gehaald, 
- in 2019 heeft het college geen afvalbeleid vastgesteld en geen uitvoeringsplan opgesteld, 
- de afvalstoffenheffing gaat komend jaar met bijna 25% omhoog,  
- het college laat de raad per brief (U19.07884, Proces kaderstelling nieuw Afvalbeleid) weten 
wederom het voorstel voor het nieuwe afvalbeleid uit te stellen tot ergens tweede helft 2020, 
- pas daarna kan een uitvoeringsplan afval worden opgesteld, 
- nieuw beleid kan naar verwachting op z’n vroegst begin 2021 worden ingevoerd, 
- zonder nieuw beleid zullen inwoners hun gedrag niet aanpassen,  
- de kosten voor onze inwoners lopen verder op in 2021, 
- er zijn geen financiële prikkels om het gedrag aan te passen.  
 
 

Te bespreken in de commissie: 
 
Proces 
- Wat vindt de commissie van het uitstel van het nieuwe afvalbeleid?  
- Wanneer wil de commissie spreken over het voorstel van het college voor de opzet en uitvoering 
van burgerparticipatie?  
- Krijgen inwoners een beslissende stem in de keuze voor een bepaald scenario? 
- Wat is de gewenste termijn waarbinnen het afvalbeleid aan de raad wordt voorgelegd?  
 
Inhoud 
- Wil de commissie dat het college goede voorbeelden uit andere gemeenten meeneemt in de 
uitwerking van scenario’s die aan inwoners worden voorgelegd? 
- Staat de commissie nog steeds achter het streven om het scheidingspercentage te verhogen naar 
75%? 
- De landelijke doelstelling om in 2020 het aantal kilo’s restafval per inwoner terug te brengen naar 
100 kilo wordt niet gehaald. Wat zou nu het doel moeten zijn voor Lansingerland? 
 
Kosten 
- Is het wenselijk dat de afvalstoffenheffing nog verder stijgt in 2021? (zo ja, met hoeveel procent) 
- Zo nee, op welke wijze wenst de commissie de stijging te beperken of te stoppen?  
- Wil de commissie afvalbeleid waarbij het (financieel) belonen van goed gedrag centraal staat? 
- Wil de commissie op basis hiervan een scenario voorleggen aan de inwoners?  
 
 

Ondertekening en naam, 
 
Michiel Muis, D66 
 
 

 


